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علت حمایت اصلاح طلبان 

چرا فرماندار نشد؟

فعلا سرمایه گذاری نکنند

خائن نبودند

لیست اموال 

بالاترین حقوق 

ماجرای افزایش قیمت بنزین

بازداشت عوامل نزاع دسته جمعی در بیمارستان 
مهرشهر

روزنامه کیهان نوشت:اخیرا نامه محرمانه شورای نگهبان به آقای لاریجانی 
)درباره دلایل عدم احراز صلاحیت وی در انتخابات ریاست جمهوری( و پاسخ 
وی به این نامه، در فضای مجازی منتشر شد.جای سؤال است که نامه محرمانه 
شورای نگهبان به یک نامزد، چرا و چگونه از رسانه های بیگانه سر در می آورد؟ اما 
پرسش مهم این است که افراطیون غربگرا و مدعیان دروغین اصلاحات و اعتدال، 
از پنهان شدن پشت سوژه آقای لاریجانی کدام مقاصد را دنبال می کنند؟چرایی 
پنهان شدن طیف مذکور پشت سوژه آقای لاریجانی را باید در ناکامی مطلق این 
طیف در انتخابات امســال جســت و جو کرد.این طیف )از خاتمی و کروبی و 
جهانگیری و... گرفته تا ١۶ گروه اصلاح طلب، در انتخابات اخیر از آقای همتی 
حمایت کردند، اما نتوانستند بیش از ۲.۴۴۳.۳٨۷ رأی )حدود ٨ درصد کل آراء 
ماخوذه( را در مقابل ١٨.۰۲١.۹۴۵ رای آقای رئیسی، به خود جلب کنند. این یک 

آزمون جدی بر سر مقبولیت آنها نزد مردم بود.

روزنامه ایران، روزنامه رســمی دولت نوشــت: مراسم معرفی یازدهمین 
فرماندار شهرســتان رباط کریم در حالی برگزار شد که حسن نوروزی نماینده 
مجلس نسبت به عدم انتخاب گزینه مطرح شده از سوی خود در حین جلسه به 
محسن منصوری استاندار تهران اعتراض کرد.استاندار تهران بعد از شنیدن این 
اعتراض و در توضیح به حضار نشست گفت: گزینه هایی که به عنوان فرماندار 
بومی معرفی شــده بودند هر کدام به نوعی شــرایط احراز صلاحیت برای این 
پست را نداشتند. منصوری همچنین خطاب به نماینده رباط  کریم تأکید کرد که 
شما نباید به جای استاندار، فرماندار منصوب کنید.گفتنی است رهبر انقلاب نیز 
در دیدار اخیر خود با نمایندگان مجلس نســبت به دخالت برخی نمایندگان در 
انتصابات محلی واکنش نشان داده و فرموده بودند: »نمایندگان مجلس در انتخاب 

استانداران، فرمانداران و مسائل اجرایی دخالت نکنند.«

دادستان کل کشور از تشکیل کمیته مشترک رسیدگی به وضعیت بورس خبر 
داد و به مردم توصیه کرد تا زمانی که تکلیف رمزارزها به موجب قانون و از منظر 
قانونی مشخص نشده، وارد سرمایه گذاری در این حوزه نشوند.دادستان کل کشور 
در پاسخ به سوالی درباره ساماندهی به وضعیت رمزارزها اظهارداشت: متاسفانه 
امروز رمزارزها موجب آسیب شده است و عده ای از مردم به دلیل عدم توجه به 
عواقب آن دچار مشکل می شوند و احیانا توسط افراد کلاهبردار به دام می افتند. 
وی با اشاره به پرونده کریپتولند افزود: درباره رمزارزها مکاتباتی با بانک مرکزی 
و مجلس انجام دادیم تا وضعیت رمز ارزها را برای مردم مشخص کنند. منتظری 
تاکید و توصیه کرد: مردم تا زمانی که تکلیف رمز ارز به موجب قانون و از منظر 
قانونی مشخص نشده، وارد سرمایه گذاری در این حوزه نشوند زیرا بسیاری از 
مردم که در این معرکه وارد شدند، دچار مشکل شدند. وی خاطرنشان کرد: هم 
ســرمایه مردم از بین می رود و از ســویی دیگر هم پرونده های متعدد در دستگاه 
قضایی تشــکیل می شود. دادستان کل کشــور در پاسخ به سوالی درباره پرونده 
آذویکو گفت: در خصوص این پرونده به لحاظ آنکه در چند حوزه قضایی پرونده 
تشکیل شده و اینکه افراد زیادی شاکی هستند، لازم است در یک محل پرونده ها 

تجمیع و وضعیت بدهی این شرکت به مردم مشخص شود.

جلال جلالی زاده، فعال و تحلیلگر سیاسی گفت: »حواث چندسال گذشته و 
طولانی شدن مذاکرات باعث خسته شدن طرف های برجام از وضعیت کنونی شده 
است. کشورهای اروپایی، چین و روسیه و حتی ایران و آمریکا به این نتیجه رسیده اند 
که باید نتیجه ای به دست آید زیرا اگر توافقی صورت نگیرد، وضعیت برای همه 
طرف ها سخت خواهد شد و عواقب خوشایندی در پیش نخواهد بود«.او ادامه داد: 
»اکنون که دولت با دیگر نهادها یکدست است، انتظار می رود که مذاکرات به نتیجه 
برسد و اگر در این دولت ایران با کشورهای ١+۵ به توافق نرسد، در هیچ دولتی بعد از 
این هم امکان توافق وجود نخواهد داشت و احیانا اگر توافقی هم به طور کلی نشود، 
مشخص نیست که چه نتایجی به بار خواهد آمد«. او درباره تیم مذاکره کننده ایرانی 
بیان کرد: »دولت آقای رئیسی و تیم مذاکره کننده هسته ای بدون هماهنگی با نهادهای 
بالادستی از جمله شورای عالی امنیت ملی هیچ تصمیمی نمی گیرند و در هماهنگی 
کامل به سر می برند و موضع آنها در مذاکرات، موضع مجموعه نظام است. البته در 
دروه آقای روحانی هم همین طور بود اما مشخص نیست که عدم توفیق دولت آقای 
روحانی ناشی از خود دولت بود یا دخالت های پشت پرده اما به هر صورت من تیم 
مذاکره کننده قبلی را خائن نمی دانم و اکنون می بینیم دولت آقای رئیسی بر اساس 

توافق هایی که در دولت قبل شکل گرفته بود، ادامه مسیر می دهد«. 

مالک شریعتی نیاسر، نماینده مجلس شورای اسلامی خطاب به علی لاریجانی 
نوشت: پیشنهاد می شود اموال خود، همسر و فرزندان در اولین اعلام به قوه قضاییه 
طبق اصل ١۴۲ قانون اساسی در جدولی قابل مقایسه با اموال پایان سالهای مسوولیت 
سطح اول کشور را نیز منتشر کنند.او در توئیتر، نوشته: "انتشار نامه محرمانه و "شخصا 
مفتوح" شورای نگهبان توسط آقای  لاریجانی نشانه نگاه خاص ایشان به  شفافیت 
است."شریعتی در ادامه آورده است: "پیشنهاد می شود اموال خود، همسر و فرزندان 
در اولین اعلام به قوه قضاییه طبق اصل ١۴۲ قانون اساسی در جدولی قابل مقایسه با 

اموال پایان سالهای مسوولیت سطح اول کشور را نیز منتشر کنند."

جریان ثبت حقوق و مزایای دســتگاه های اجرایی نشان می دهد که بالاترین 
میانگین خالص حقوق در پســت های مختلف، ۲۴ میلیون تومان برای استاندار و 
همتراز آن بوده است.میانگین خالص حقوق برای وزیران بیش از ۲۰ میلیون تومان 
ثبت شده و این در حالی است که میانگین خالص دریافتی معاون وزیر و همتراز آن 
بیش از وزیر بوده و تا ۲١.۷ میلیون تومان اعلام شده است.میانگین خالص پرداختی 
به نمایندگان مجلس نیز ١۷.۴ میلیون تومان ثبت شده است.براساس این گزارش 
میانگین خالص حقوق معاون موسسه یا معاون سازمان و همتراز آن ١۹.۷ میلیون، 
مدیرکل و همتراز ١۷.۲ میلیون، معاون مدیرکل و همتراز ١۳.١ میلیون تومان است.

در سایر پست ها نیز میانگین خالص حقوق رئیس اداره و همتراز آن ١۲.٨، رئیس 
گروه و همتراز ١۳.۲ میلیون و کارشناس و همتراز ۹.۵ میلیون تومان ثبت شده است.

فریدون عباسی دوانی در مورد افزایش قیمت بنزین در قشم و کیش اظهار 
کرد: هر کاری قرار باشد از نظر عملی انجام شود باید در جای کوچکی اجرا شود، 
از آنجا که کیش و قشــم منطقه آزاد هستند، می تواند به عنوان یک پایلوت اجرا 
مدنظر قرار بگیرد. ولی مقدمات کار این است که باید کارهای کارشناسی انجام 
شود، درآمدهای مردم و نظام حقوق و دستمزد اصلاح شود تا بعد بتوان در مورد 
حامل های انرژی اظهار نظر کرد.وی در پاســخ به اینکه آخرین بار در ســال ۹٨ 
افزایش قیمت بنزین اثر تورمی داشته، بیان کرد: پدیده آبان ۹٨ به عنوان یک مدل 
نمی توانیم در نظر بگیریم، آن یک ندانم کاری و یک کار غلط بود. یعنی طرحی که 
می توانست درست و با آرامش در جامعه انجام شود، به غلط انجام شد، به نوعی 

سوءمدیریت بود بنابراین نمونه خوبی برای ارزیابی نیست. 

فرمانده انتظامی کرج اعلام کرد : ۵ نفر در  منطقه مهرشهر که با ایجاد درگیری 
دســته جمعی در بیمارستان ثارالله اقدام به برهم زدن نظم و امنیت عمومی کرده 

بودند بازداشت شدند.

اخبار ویژه ... پیاده روی روی اعصاب ملت ...!

ســرویس سیاسی- این روزها 
شــنیدن ســخنان عجیــب و دور از 
دغدغه هــای اصلی مردم از ســوی 
برخی مســئولان و سخنوران به یکی 
از معضلات کشــور بدل شده که این 
ســوال را به ذهن متبــادر می کند که 
آیا واقعا مســئولان از مشکلات مردم 
بی خبرنــد یا با طــرح چنین مباحثی 
تــلاش می کنند ســطح دغدغه ها را 
پایین بیاورند و اوضاع را کنترل کنند؟
از یک ســو دغدغه سخنگوی 
شــورای شــهر تهران بــه جای حل 
مشــکلات عدیده پایتخت، تغییر نام 
خیابان نزدیک دفتر رهبری است و از 
سوی دیگر امام جمعه موقت تهران، 
تعداد ســفرهای مردم به شــمال را 
دلیلی بر وجود رفاه در کشور می داند! 
نماینــده مجلس بــه واردات آلات 
موســیقی می پردازد و خطیبی دیگر، 
راه حل بحران آب اصفهان را خواندن 

نماز باران عنوان می کند!
بــه طور مثــال در جلســه ۲٨ 
آذر شــورای شــهر تهران، علیرضا 
نادعلی سخنگوی این شورا در حین 
نامگذاری برخی خیابان ها در شورای 
شــهر تهران گفت: مــا در جمهوری 
اسلامی سیاست های رسمی داریم و 
انقلاب اســلامی سال ۵۷، ضدیت با 
سلطنت ۲۵۰۰ ساله شاهنشاهی بود. 
یعنی ما غیر از پادشاهی حضرت داوود 
و حضرت ســلیمان، هیچ پادشاهی 
دیگری را به رسمیت نمی شناسیم. این 
در حالی اســت که خیابان انوشیروان 
چند کوچه پایین تر از دفتر مقام معظم 
رهبری قــرار دارد و وجــود نام این 
پادشاه روی یک خیابان در آن منطقه 
قطعا با اصول انقلاب اسلامی تعارض 

دارد.
حال ایــن ســوال از این عضو 
شورای شــهر تهران مطرح است که 
به فرض نام خیابان انوشیروان عوض 
شــد.تغییر این نام چه دردی از مردم 
تهــران و حتی اهالی همــان خیابان 
نزدیک به دفتــر رهبری دوا می کند؟ 
از انتقادات اصلی بســیاری از اعضای 
شورای شهر فعلی تهران و حامیانشان 
نسبت به شورای شــهر قبلی تهران، 
پرداختن به مسائل فرعی مثل تغییر نام 
خیابان ها و غافل شــدن از مشکلات 
اصلی پایتخت بود. آیا بهتر نیســت به 

جای تمرکز بر یک نام، به مشــکلات 
کلان تهران پرداخته شود؟

معضل ترافیک کــه به یک گره 
کور در پایتخت بدل شــده و هر روز 
بدتر می شود، آلودگی هوای تهران و 
کمبود امکانات حمل و نقل عمومی، 
نابســامانی وضعیــت خیابان هــا و 
پیاده روها، کمتر شــدن فضای تنفس 
شــهر به دلیل ســاخت و ســازهای 
بی ضابطه و از بین رفتن باغ ها و درختان 
تهران و صدها مشــکل ریز  و درشت 
دیگر که پایتخت با آن دســت و پنجه 
نرم می کنــد در مقابل نام یک خیابان 
برای مردم تهران اهمیت بیشتری دارند 
و شاید بهتر باشد مسئولین شهری به 
جای پرداختــن به موضوعاتی که در 
درجه آخر اهمیت برای شــهروندان 
هســتند به فکر حل معضلاتی باشند 
که تنها به گوشه ای از آن ها اشاره شد.

در مثالی دیگر، کاظم صدیقی امام 
جمعه موقت تهران شامگاه ۲۷ آذر در 
حرم مطهر رضوی )ع( که به مناسبت 
سالروز شهادت حضرت زهرا )س( 
ســخنرانی می کرد، به نابسامانی های 
کنونی کشــور ناشی از افزایش قیمت 
دلار و کاهش ارزش پول ملی اشاره و 
بیان کرد: وضعیت مردم در مقایسه با 
ابتدای انقلاب بهتر است و سطح رفاه 
مردم بالاتر از آن دوران اســت، اکنون 
می بینیم با پیش آمدن هر تعطیلی، مردم 
برای عزیمت به گردشگاه ها در شمال 
کشور صف می کشند که اینها نشان از 

سطح رفاه در کشور است.
طــرح چنین مباحثی از ســوی 
یکی از خطبای مشــهور ایران آن هم 
در شــرایطی که بنا بــه آمار نهادهای 
اقتصادی کشــور، بیش از ۶۰ میلیون 
ایرانــی بــه کمک های معیشــتی و 
یارانه ای نیــاز دارند باعث تعجب و 

تاسف همزمان است. 
بــه طور مثال کــه در تعطیلات 
برخی از مردم برای عزیمت به شمال 
در جاده های باریک منتهی به شــمال 
صف بکشــند، مگر چنــد درصد از 
جمعیت ٨۵ میلیونی ایران را شــامل 
می شــوند؟ از طرفی مقایســه سطح 
رفــاه امروز با ۴۳ ســال پیش آیا یک 
قیاس مع الفارق نیســت؟ حتی سطح 
رفــاه ضعیف تریــن اقتصادهای دنیا 
هم نســبت به چهار دهه گذشته رشد 

داشــته و این موضوع دلیلی بر مرفه 
بودن مردم آن کشور نیست؟

این که روزگاری مردم با اسب و 
شتر تردد می کردند و امروز از مترو و 
اتومبیل و هواپیما اســتفاده می کنند به 
مقتضیات زمانه مرتبط است و دلیلی بر 
بهتر بودن اوضاع اقتصادی مردم یک 

کشور نیست.
در همین زمینه آب و پس از تنش 
آبی اصفهان، یکــی دیگر از خطبای 
دیگر، راه حــل را خواندن نماز باران 
دانســته بود. با این حساب بسیاری از 
کشــورهای پیشرفته که با بحران آب 
دست و پنجه نرم نمی کنند حتما تقوا 
و ایمان داشته اند و در وظایف شرعی 
و مســئولیت های سیاسی و اجتماعی 
خدا را در نظر گرفته اند و شــاید بهتر 
باشد مردم و مســئولان ایران از آنان 

الگوبرداری کنند.
 البتــه که همــه می دانند ایجاد 
بحــران آب بیــش از نیاز بــه نماز 
بــاران، به مدیریت صحیح نیاز دارد و 
انسان هایی که منابع طبیعی را درست 
مدیریت نمی کنند تــا وضع بحرانی 
شــود، هرچقدر هم تقــوا را رعایت 
کنند و نماز باران بخوانند باز هم مورد 
الطاف خداوند قرار نمی گیرند چرا که 
این سنت الهی است و به فرموده امام 
صــادق )ع(، "خداوند، امور را جز از 
طریق اســباب، به پیش نمی برد. پس 
برای هر چیزی سبب قرار داده است". 
سبب امروز معضلات آبی کشور هم 
مدیریت غیرعلمی و اشــتباه بوده نه 

مسائل ماورایی.
از طرفــی گروهــی از طلاب 
قــم از ١۵ بازیگر ســینمای ایران به 
دلیــل بدحجابــی شــکایت کرده و 
خواهــان جبــران ضررهــای وارده 
به خود شــده اند. اینکــه بدحجابی 
برخــی بازیگران چه ضــرری به این 
افراد زده خود ســوال جالبی است که 
می تواند پاسخ های جالب تری را هم 
به همراه داشــته باشد اما سوال اصلی 
اینجاســت که چرا ایــن روحانیون 
که طبق شــواهد تاریخی همیشــه از 
اصلی تریــن معترضان به بی عدالتی و 
از حامیــان مردم محــروم بوده اند، به 
جای پرداختن به مفســده های اصلی 
که سرچشمه همه مفاسد است و حال 
این روزهای کشور را خراب کرده به 

چنین مباحثــی می پردازند، باز هم از 
همان دست دغدغه هایی است که تنها 
به ایجاد شکاف بیشــتر میان مردم و 

روحانیت منجر می شود.
در مثالی دیگر ۲۰ آذر سیدکاظم 
موســوی نمایند مردم اردبیل، نمین، 
ســرعین و نایب رئیس کمیســیون 
اقتصادی مجلــس، در گفت وگویی 
درباره ورود آلات موســیقی به کشور 
عنوان کرد: بنــده صلاح نمی دانم که 
این لوازم به کشــور وارد شود. بنده و 
همکارانم به عنوان خادم مردم دغدغه 
شــب و روز ما فقط معیشــت مردم 
اســت. آلات موسیقی که جزء کالای 
اساسی نیست که ما ورودش را الزامی 
بدانیم. عینک افتابی و یا آلات موسیقی 
باشد یا نباشد هیچ تفاوتی در زندگی 
مردم ایجــاد نمی کند. اگــر افرادی 
کــه به دنبال آلات موســیقی یا امیال 
شخصی خودشان هستند، کشورهای 
دیگر هستند می توانند از ایران بروند.

همین جمله کسانی که به دنبال 
این چیزها هســتند از کشــور بروند، 
یادآور آن جمله مجری تلویزیون بود 
که مدت ها خشم مردم را برانگیخت. 
از اظهــارات برخــی مســئولان و 
حامیانشــان چنین برمی آید که گویا 
کشــور را ملک طلق خود می دانند و 
هر کس مانند آن ها فکر نمی کند حق 
حضور در ایران را ندارد. این از همان 
دســت تفکرات و اظهاراتی است که 

مردم را عصبانی می کند.
البته موســوی در جلســه علنی 
۲۳ آذر مجلــس در تذکری شــفاهی 
ســعی کرد این اظهــارات را اصلاح 
کند و گفت: بنده می خواهم به اتفاقی 
که چند روز گذشــته برایم پیش آمد، 
اشاره کنم و از همکاران خواهش کنم 
با هر خبرنــگاری مصاحبه نکنیم. در 
مصاحبه انجام شده صحبت های بنده 
را تحریــف کردنــد. خبرنگار از من 
سوال کرد آیا موافق ارز ۴۲۰۰ تومانی 
برای واردات آلات موسیقی هستید؟ 
بنده نیز در پاسخ گفتم  آیا نان مردم و 
تامین کالاهای اساسی و معیشت مردم 
در اولویت اســت یــا واردات آلات 

موسیقی؟
نکته ای که موســوی به آن اشاره 
می کند دقیقا کلیدواژه این بحث است. 
در شرایط فعلی کشور، وضع معیشتی 
و سفره مردم مهم ترین دغدغه ای است 
که از مسئولان عالی تا مدیران میانی و 
از صاحبــان تریبون تا نمایندگان باید 
تمرکــز خود را روی آن بگذارند و به 
فکر راه حلی اساسی برای مشکلات 
اقتصــادی مردمــی باشــند که طبق 
آمارهای رســمی، سفره شان هر روز 

کوچک تر می شود.
ایــن روزها نام خیابان و ســفر 
شــمال و آلات موســیقی و پوشش 
بازیگران برای مــردم ایران در درجه 
آخــر اهمیت قرار دارد و نان و روغن 
ســفره، افزایش قیمت دارو و درمان، 
حل نوسانات بازار ارز، جلوگیری از 
سوخت شدن سرمایه مردم در بورس، 
مهار تورم افسارگســیخته، بیکاری، 
مسکن، گرانی خودرو، آلودگی هوا، 
فساد و رانت خواری و این قبیل مسائل 
اولویت هایی هســتند که مسئولان و 
صاحبان تریبون باید به آن بپردازند و 
بهتر است با مطرح نکردن مسائلی که 
بیش از پیش مردم عصبانی این روزها 
را عصبانی تــر می کند روی اعصاب 

ملت پیاده روی نکنند.
گزارش از: ایسنا 

اظهارات اخیر برخی مسئولان و صاحبان تریبون در کشور و سطح دغدغه آن ها، آن هم در شرایطی که مردم ایران با انواع مشکلات دست و پنجه نرم می کنند، 
به جای تلاش برای حل مشکلات و ایجاد آرامش در جامعه، بیشتر به پیاده روی روی اعصاب ملت شبیه شده است. 

اول  سیاسی-معاون  سرویس 
رییس جمهور با اشاره به دغدغه های 
مقام معظــم رهبری مبنــی بر حل 
مشکل حاشیه نشینی در کلانشهرها 
گفت: پدیده حاشیه نشــینی و ایجاد 
ســکونتگاه های غیررسمی در شأن 
نظام جمهوری اسلامی ایران نیست 
و باید با رصد مداوم و پیش بینی منابع 
لازم حرکــت بزرگی را در زمینه رفع 

حاشیه نشینی دنبال کرد.
محمد مخبر در جلســه مجمع 
شــهرداران کلانشــهرهای ایران که 
با حضور شــهردار و رییس شورای 
اسلامی شــهر تهران و شهرداران ١٨ 
کلانشــهر دیگر برگزار شد، با اشاره 
به نقش پررنگ شهرداری ها در زمینه 
افزایش شــادابی و نشاط اجتماعی  
از شهرداران خواســت تا با تقویت 

هویت های محله ای و توجه به سبک 
زندگی اســلامی- ایرانی پیوندهای 
اجتماعی را میان مردم انسجام بخشند.
معاون اول رییس جمهور تأکید 
کرد: شهرداری ها در سرتاسر کشور 
در ایجاد الگوی مناســب برای سبک 
زندگــی، افزایش روحیه و نشــاط 
اجتماعی و همچنیــن نگرش مردم 
نقش کلیدی و اساســی ایفا می کنند 
و بیشــترین ارتباط را با همه ابعاد و 
جنبه هــای زندگی مــردم دارند، اما 
دولت ها در دهه های گذشــته به این 
بخش از ســاختار مهم کشور کمتر 

توجه کرده اند.
مخبر تصریح کرد: ایجاد اماکن 
مناسب فرهنگی و ورزشی، نوسازی 
ناوگان حمل و نقل عمومی کشــور، 
بهســازی جاده های درون شــهری 

و توجه به ســبک معماری ایرانی-
اســلامی در ســاخت و ساز شهرها 
از جملــه مواردی اســت که باید در 
اولویت کاری باشــد و شهرداری ها 
بتواننــد با اجــرای پیوســت های 
اجتماعی مناســب برای طرح های 
شهری و همچنین برنامه های مدون 
در کاهش آســیب های اجتماعی و 
 تقویت تعاملات بین مردم تاثیرگذار 

باشند.
وی بــا اشــاره بــه منویات و 
دغدغه های مقام معظم رهبری مبنی 
بر حل مشــکل حاشــیه نشینی در 
کلانشهرها و شهرهای بزرگ، گفت: 
وجود پدیده حاشیه نشــینی و ایجاد 
ســکونتگاه های غیررسمی در شأن 
نظام جمهوری اسلامی ایران نیست 
و باید با رصد مداوم و پیش بینی منابع 

لازم حرکــت بزرگی را در زمینه رفع 
حاشیه نشینی دنبال کرد.

معــاون اول رییــس جمهور 
همچنین پس از اســتماع ســخنان 
تعدادی از شهرداران، رفع مشکلات 
شهرداری ها را از اولویت های دولت 
سیزدهم برشــمرد و از پیگیری این 
مشکلات با حضور نمایندگان مجمع 

کلانشهرها خبر داد.
در ادامه این جلسه نیز شهرداران 
کلانشــهرهای کشــور مطالبــات، 
مشــکلات و خواســته های عمده 
شهرداری ها از جمله در حوزه آلودگی 
هوا و ترافیک شهری، نوسازی ناوگان 
حمــل و نقــل عمومــی، بودجه، 
ســکونتگاه های غیررسمی، صدور 
مجوزها، جذب نیروی انســانی و به 

روز رسانی قوانین را مطرح کردند.

در مجمع شهرداران کلانشهرهای ایران مطرح شد؛

تاکید مخبر بر پیش بینی منابع مورد نیاز برای رفع حاشیه نشینی

سرویس سیاســی- سخنگوی قوه 
قضاییه با اشاره به انتشار نامه شورای نگهبان 
به علی لاریجانی درباره رد صلاحیت او در 
انتخابات ریاست جمهوری، گفت: در مورد 
این نامه اگر مشخص شود از ناحیه ایشان 
منتشر شــده قابل تعقیب و پیگیری است 
ولی باید از ســوی دستگاه های اطلاعاتی 
بررسی شود که این نامه ای که مهرمحرمانه 

دارد توسط چه کسی منتشر شده است.
ذبیح الله خداییان در نشست خبری در 
پاسخ به سوالی درباره  انتشار نامه محرمانه 
پیرامون رد صلاحیت علی لاریجانی و اینکه آیا انتشار نامه محرمانه تبعاتی دارد 
یا خیر؟  گفت: افشای اسناد محرمانه به موجب قانون و ایین نامه طرز نگهداری  
اسناد سری و محرمانه دولتی جرم محسوب می شود و اگر کسی آنها را بصورت 

غیرمجاز منتشر کند  قابل تعقیب است. 
در مورد این نامه اگر مشخص  شود از ناحیه ایشان منتشر شده  قابل تعقیب 
و پیگیری اســت ولی باید از سوی دستگاه های اطلاعاتی بررسی شود که این 
نامه ای  که مهرمحرمانه دارد توســط چه کســی منتشر شده است. در صورت 

شناسایی شخص منتشرکننده قابل تعقیب است.
وی در  در پاسخ به سوالی درباره دستور رئیس قوه قضائیه برای پیگیری 
موضوع بورس گفت: در هرکشوری بازار سرمایه مهمترین بازار تولیدی است 
و مدتی اســت این بازار در کشور ما با نوسانات همراه بوده است. همکاران ما 
در ســازمان بازرسی قبلا بازرســی هایی را انجام داد بودند و اقدام به هشدار و 
پیشنهادات به وزارت اقتصاد و سازمان بورسی کرده بودند، اما از آنجایی که به 

این موارد توجه نشده بود برخی مسئولان حکم بدوی گرفته اند.  
البته برای برخی از مسئولان سابق بورس و اقتصاد و دارایی پرونده ای در 
ســازمان بازرسی مطرح اســت و اگر توضیحات کافی نباشد پرونده به مرجع 
قضایی می رود و هم اکنون بازرســی از ســازمان بورس درحال انجام است. 
برخی از مســئولین محکوم شــدند، البته حکم در مرحله بدوی است و هنوز 

قطعی نشده است.
وی در پاسخ به سوالی درباره دادگاه های تخلفات ارزی  گفت: در رابطه 
با ارز ۴۲۰۰ تومانی در گذشــته در این زمینه افرادی ســوء استفاده کردند که با 
آنها برخورد شد. پرونده های ارز  ۴۲۰۰ که در دادسرای تهران تشکیل شد سه 
دسته اند. یک دسته ارزهای وارداتی هستند که در این راستا افراد زیادی اقدام 
به گرفتن ارز ۴۲۰۰ برای واردات کالاهای مورد نیاز جامعه کرده بودند ولی به 
تعهدات خود عمل نکردند و کالایی وارد نشده بود که با ورود دادسرای عمومی 
و انقلاب بیش از ١۲۵۰ پرونده در تهران تشــکیل شــد و بیش از ۶۰۰ پرونده 
با کیفرخواســت به دادگاه ارسال شد و ۵۵۵ نفر در این راستا  دستگیر شدند و 
مبلغ  آن حدود ١۰ میلیارد دلار بود که شــرکت های مختلفی گرفته بودند که 
در این پرونده مطرح بود و مثلا شــرکتی در مشهد حدود هزار دلار گرفته بود. 

تعداد زیادی از این پرونده ها منجر به صدور حکم شد.
خداییان درباره پرونده شــرکت کشت و  صنعت مغان گفت: این شرکت 
قبلا خصوصی ســازی شــده بود و به بخش خصوصی واگذار شد و با ورود 
دولت و قوه قضاییه پرونده ای علیه کســی که شــرکت به او واگذار  شده بود 
تشکیل شد و منتهی به این  شد که واگذاری ابطال شد و بار دیگر این شرکت 

کشت و صنعت به دولت مسترد شد.
وی افزود: اخیرا از ناحیه شــخص محکوم علیه تقاضای اعمال ماده ۴۷۷ 
در دادستانی کل کشور شد که همکاران ما  بررسی کردند و تقاضای ایشان را 
پذیرفتند ولی صرف پذیرش اعمال ماده ۴۷۷ موجب نقض حکم نمی شــود. 
این پرونده با تقاضای دادستانی کل به قوه قضاییه  ارسال می شود و در معاونت 
قصایی  تعدادی آنرا بررسی می کنند و اگر تشخیص داده شود حکم خلاف بین 
شرع هست مجددا رسیدگی از نو شروع می شود لذا هنوز در ابتدای راه هستیم.

واکنش سخنگوی قوه قضاییه به 
انتشار نامه مربوط به رد صلاحیت 

علی لاریجانی

این روزها نام خیابان و سفر شمال و آلات موسیقی و پوشش بازیگران برای مردم ایران در درجه 
آخر اهمیت قرار دارد و نان و روغن سفره، افزایش قیمت دارو و درمان، حل نوسانات بازار ارز، 
جلوگیری از سوخت شدن سرمایه مردم در بورس، مهار تورم افسارگسیخته، بیکاری، مسکن، 
گرانی خودرو، آلودگی هوا، فساد و رانت خواری و این قبیل مسائل اولویت هایی هستند که 
مسئولان و صاحبان تریبون باید به آن بپردازند و بهتر است با مطرح نکردن مسائلی که بیش 
از پیش مردم عصبانی این روزها را عصبانی تر می کند روی اعصاب ملت پیاده روی نکنند.

چهارشنبه 1 دی 17،1٤00 جمادی الاول 1٤٤3 ،22 دسامبر 2021، شماره 3878، صفحه

سرویس سیاســی- نماینــده مردم 
چابهار در مجلس شــورای اســلامی در 
واکنــش به لایحــه بودجه ارائه شــده از 
ســوی دولت به مجلس برای سال ١۴۰١، 
گفــت: آقایان ســازمان برنامه و بودجه بر 
بحث بودجه انقباضی تاکید داشــتند، آیا 
این بودجه انقباضی فقط باید شــامل حال 
مناطق محروم در ایجاد زیرســاخت های 
عمرانــی شــود؟ آیــا زور حضــرات به 
بودجه صداوســیما نمی رسد که افزایش 

محیرالعقولی داشته؟ 
معین الدین ســعیدی ادامه داد: آیا بایــد برای مصلی تهران ١۰۰۰ میلیارد 
تومان اختصاص داده شــود اما چهار شهرستان حوزه سواحل مکران که مقام 
معظم رهبری تاکید مؤکد بر توسعه اش دارد، بدون حتی یک تخت بیمارستانی 

باشند؟ آیا عدالت در توزیع اعتبار بدین صورت است؟
سعیدی با انتقاد از عملکرد رئیس سازمان برنامه و بودجه، اظهار داشت: ما 
فراموش نمی کنیم آقای میرکاظمی وزیر دولتی بودند که به طور کامل سازمان 
برنامه و بودجه را حذف کرد، ایشان در آن زمان مگر به این موضوع اعتراضی 
کرد؟ ما الان پیشــنهاد می کنیم این ریاضت اقتصادی را از خود سازمان برنامه 
و بودجه و اعتبارات دفتر ریاســت جمهوری شــروع کنند. وی افزود: در حال 
حاضر عملا تنها مناطقی که از مواهب بودجه بی بهره شدند، مناطق محروم و 
زیرساخت های عمرانی در مناطق محروم بود که طبیعتا مجلس با آن نگاه انقلابی 
که دارد و مخصوصا جدیتی که شخص آقای قالیباف دارد، امیدواریم بسیاری 
از اعتبارات برخی نهادهای فرهنگی که وجودشان ضرورت است اما اولویت 
نیست ان شاءالله کاهش پیدا کند و به ایجاد زیرساخت ها در مناطق محروم در 

حوزه های راه، آموزش، سلامت و آب اختصاص پیدا کند.
نماینده چابهار در واکنش به پرسشی درخصوص افزایش دو و نیم برابری 
بودجه دفتر رئیس جمهور، بیان کرد: من بهر که خوانم غزل حافظ و سعدی، در 

شهر غریبی که در آن فهم سخن نیست.

انتقاد نماینده چابهار از ناعدالتی در بودجه؛

 اختصاص ۱۰۰۰ میلیارد تومان 
برای مصلای تهران و ۴ شهرستان 

بدون یک تخت بیمارستانی؟


